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PROTOKÓŁ NR 66/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 30 kwietnia 2020 r. 

 

 

W dniu 30 kwietnia 2020 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło 

się LXVI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 

3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 

4. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu 

5. Jan Pertek  – członek Zarządu, 

oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXVI posiedzenie Zarządu stwierdzając, 

iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia (zał. nr 2): 

1. Sprawy z zakresu edukacji:  

1) nieodpłatne przekazanie nowo zakupionego sprzętu komputerowego dla szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez powiat czarnkowsko-trzcianecki realizujących zdalną 

edukację – podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) przedłużenie kadencji dyrektorom: Zespołu Szkół w Trzciance i dyrektorowi Zespołu 

Szkół Specjalnych w Gębicach – podjęcie uchwał w tej sprawie, 

3) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o wyrażenie zgody na uruchomienie Szkoły 

Branżowej II Stopnia, 

4) prośba dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego Czarnkowie o wyrażenie zgody na 

zatrudnienie rzemieślników i nauczycieli emerytów w roku szkolnym 2020/2021, 

5) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na realizację godzin 

ponadwymiarowych.  

2. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) przyjęcie bilansu z wykonania budżetu powiatu za 2019 rok, 

2) uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

3) uchwała w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej 

oraz innych zadań zleconych ustawami na 2020 rok. 

3. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) ustanowienie służebności drogowej do WTZ w Gębicach oraz regulacja stanu prawnego 

drogi nr 1209 w Romanowie Dolnym, 

2) wniosek ZDP w Czarnkowie o przekazanie nieruchomości pod drogami w trwały zarząd  

i podjęcie decyzji w tej sprawie, 

3) przekazanie przez gminę Połajewo działek pod drogą powiatową z przeznaczeniem na 

budowę chodnika przy ul. Winiary w Połajewie,    

4) prośba Burmistrza Trzcianki o przekazanie na rzecz gminy części działki przy DPS pod 

budowę Środowiskowego Domu Samopomocy, 

5) zapytanie Enea o wysokość opłaty z tytułu ustanowienia służebności przesyłu na działce  

w Gębicach, 

6) prośba Stowarzyszenia Baza PCT o przekazanie wraku jachtu i opinia dyrektora MDK  

w tej sprawie, 

7)  wnioski o obniżenie lub umorzenie czynszu z opłatami za wynajem pomieszczeń: 

 WODR w Czarnkowie, 

 UTW i firmy Fresh Box w Trzciance, 

4. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

 dostępność cyfrowa oraz wynikające z tego obowiązki i koszty, 
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 informacja o realizacji przez apteki rozkładu godzin pracy ustalonego przez Radę Powiatu  

i stanowisko Wojewódzkiego Inspektora Farmaceutycznego w tej sprawie, 

 informacja o ilości aneksów do umów na realizację zadań powiatu przez organizacje 

pozarządowe w związku z epidemią oraz wniosek Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków 

Koło w Czarnkowie w tej sprawie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia ulicy Krętej w Trzciance do 

kategorii dróg gminnych. 

6. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu. 

7. Sprawy różne.  

 

 

Ad.1 

Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu edukacji: 

 

1) nieodpłatne przekazanie nowo zakupionego sprzętu komputerowego dla szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez powiat czarnkowsko-trzcianecki realizujących zdalną 

edukację – podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania II transzy nowo 

zakupionego sprzętu komputerowego dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Czarnkowsko-Trzcianecki realizujących zdalną edukację. 

Zakup 6 laptopów dla szkół i placówek prowadzących zdalną edukację jest drugim etapem 

zamykającym realizację zamówienia 37 laptopów dla jednostek oświatowych zgodnie z wcześniej 

zawartą umową z dostawcą. Zakup związany jest z koniecznością wsparcia zdalnej edukacji 

prowadzonej w szkołach w związku z epidemią wirusa COVID-19. Komputery zostaną przekazane dla 

najbardziej potrzebujących nauczycieli i uczniów. Każdy z nich trafi do innej jednostki, tak aby 

średnio każda z nich otrzymała po 4-5 laptopów. 

Powiat otrzymał informację, iż zostały mu przyznane środki finansowe z programu: „Zdalna szkoła – 

wsparcie Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego” współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Polska 

Cyfrowa na lata 2014-2020”, które w 100% pokryją wcześniej poniesione nakłady finansowe 

wynoszące 99 900,00 zł. 

Zarząd Powiatu uznał, iż laptopy te przekaże nieodpłatnie, na stałe do szkół i placówek oświatowych, 

w których funkcjonują szkoły. W związku z tym zostaną one przekazane na majątek poszczególnych 

szkół i placówek oświatowych i będą na stałe wykorzystane do celów edukacyjnych. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przekazania II transzy nowo zakupionego sprzętu komputerowego dla szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki realizujących zdalną edukację – w obecności  

5 członków Zarządu: 

5 głosów „za”  

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 195/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

2) przedłużenie kadencji dyrektorom: Zespołu Szkół w Trzciance i dyrektorowi Zespołu Szkół 

Specjalnych w Gębicach – podjęcie uchwał w tej sprawie 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia powierzenia stanowiska dyrektora 

Zespołu Szkół im. Henryka Sienkiewicza w Trzciance Pani Wiolecie Folwarcznej-Nowak. 

Obecna, czwarta pięcioletnia kadencja Pani Wiolety Folwarcznej-Nowak na stanowisku dyrektora 

kończy się z dniem 31 sierpnia 2020 r. 

Zarząd Powiatu zgodnie z obowiązującym prawem podjął działania zmierzające do wyłonienia 

kandydata na to stanowisko ogłaszając stosowny konkurs. Zamieszczono stosowne ogłoszenie, 

wpłynęły oferty kandydatów, powołano komisję konkursową, jednakże w terminie do 26-go marca 

2020 r. nie przeprowadzono posiedzenia komisji, które mogłoby wyłonić kandydata. W tym czasie  

z uwagi na zagrożenie epidemiczne wydane zostały regulacje szczególne na czas zawieszenia zajęć 

szkolnych, w których zapisano, iż w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek 

systemu oświaty nie ogłasza się i nie przeprowadza się konkursów na stanowiska dyrektorów tych 
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jednostek, które nie zostały zakończone z dniem 26 marca 2020 r. W świetle powyższego Zarząd 

Powiatu został zobowiązany do unieważnienia konkursu na stanowisko dyrektora szkoły, co uczynił. 

Jednocześnie zgodnie z zapisami rozporządzenia przywołanego w podstawie prawnej wprowadzono 

zapis, iż organ prowadzący może przedłużyć powierzenie stanowiska dyrektora obecnemu 

dyrektorowi, jednakże nie dłużej niż do 31 sierpnia 2020 r. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia 

powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. Henryka Sienkiewicza w Trzciance Pani 

Wiolecie Folwarcznej-Nowak – w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 196 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Zarząd Powiatu przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia powierzenia 

stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. Kornela Makuszyńskiego w Gębicach Pani 

Alicji Kasperczak. 

Obecna, czwarta pięcioletnia kadencja Pani Alicji Kasperczak na stanowisku dyrektora kończy się  

z dniem 31 sierpnia 2020 r. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały – w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 197 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

3) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o wyrażenie zgody na uruchomienie Szkoły  

Branżowej II Stopnia, 

Zarząd przeanalizował wniosek  dyrektora Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie (zał. nr 6) 

o wyrażenie zgody na uruchomienie branżowej szkoły nr 2. Dyrektor w swym piśmie informuje, że po 

dokonaniu analizy i w wyniku podjętych rozmów z uczniami, istnieje zapotrzebowanie na kierunek 

„technik handlowiec”. Do pisma dołączony został projekt wniosku do Wojewódzkiej Rady Rynku 

Pracy, o którego akceptację prosi dyrektor. 

Biorąc pod uwagę analizę dokonaną przez dyrektora oraz informacje zawarte w projekcie do 

Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy, Zarząd wyraził zgodę na uruchomienie branżowej szkoły  

nr 2 w Zespole Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie. 

 

4) prośba dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o wyrażenia zgody na 

zatrudnienie rzemieślników i nauczycieli emerytów w roku szkolnym 2020/2021 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie  

(zał. nr 7) o wyrażenie zgody na zatrudnienie rzemieślników i nauczycieli emerytów uwzględnionych 

w arkuszu organizacyjnym CKZ w Czarnkowie na rok szkolny 2020/2021. Uzasadnieniem wniosku 

jest brak nauczycieli zawodowców chcących podjąć pracę w oświacie. 

Zarząd wyraził zgodę na zatrudnienie nauczycieli wymienionych we wniosku, jednocześnie 

podkreślając, aby dyrektor CKZ w Czarnkowie czynił starania w kierunku zatrudniania nauczycieli 

czynnych, a dopiero później posiłkował się emerytowanymi nauczycielami. 

 

W swoim wniosku dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie zwraca się także  

z prośbą o wyrażenie zgody na przyznanie wskazanemu we wniosku rzemieślnikowi, któremu 

przydzielono 0,45 etatu w zawodzie fryzjer, wynagrodzenia nauczyciela mianowanego. 

Biorąc pod uwagę argumentację przytoczoną we wniosku, Zarząd wyraził zgodę. 

 

5) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na realizację godzin 

ponadwymiarowych 

Zarząd Powiatu przeanalizował wniosek dyrektora Zespołu Szkół im. Henryka Sienkiewicza  

w Trzciance (zał. nr 8) w sprawie wyrażenia zgody na realizację godzin ponadwymiarowych. Ze 

względu na wyjątkową sytuację, polegającą na przebywaniu na zwolnieniu lekarskim oraz zleconym 

urlopie na podratowanie zdrowia jednego z nauczycieli matematyki, zajęcia w niektórych klasach  

w chwili obecnej odbywają się w ramach doraźnych zastępstw. Informacja o pracy dla nauczyciela 
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matematyki została umieszczona na stronie Kuratorium Oświaty w Poznaniu dnia 03.03.2020 r., 

jednak nikt nie odpowiedział na ogłoszenie. Pomimo usilnych starań nie udało się zainteresować 

ofertą pracy żadnego nauczyciela matematyki z Trzcianki. W związku z opisaną sytuacją dyrektor 

proponuje, aby dyrektor realizował godziny ponadwymiarowe od dnia 04.05.2020 r. do zakończenia 

roku szkolnego w wymiarze 2 godzin tygodniowo. Ponadto niezbędne byłoby dokonanie przesunięć w 

obowiązkach nauczycieli wskazanych we wniosku. 

Mając na uwadze przytoczone argumenty, Zarząd ustosunkował się do wniosku pozytywnie. 

 

 

Ad.2 

Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu finansów powiatu: 

 

1) przyjęcie bilansu z wykonania budżetu powiatu za 2019 rok. 

Zarząd przyjął omówiony przez Starostę bilans z wykonania budżetu powiatu czarnkowsko-

trzcianeckiego, sporządzony według stanu na dzień 31 grudnia 2019 r. Przyjęty bilans przekazany 

został Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

2) uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

Zarząd przystąpił do przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok. 

Zmiany dotyczą: 

Dochody:  

Na podstawie pisma Ministra Finansów Nr ST8.4750.2.2020 z dnia 10 kwietnia 2020 roku oraz pisma 

Nr FB-I.3111.78.2020.7 Wojewody Wielkopolskiego, dokonuje się zmian wynikających z przyjętej  

w dniu 14 lutego 2020 roku ustawy budżetowej państwa na 2020 rok.  

Informacja o rocznej wysokości przyznanych kwot poszczególnych części subwencji ogólnej oraz 

szacunkowej wysokości dochodu z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych wniosła następujące zmiany:  

- część oświatowa subwencji ogólnej - zmniejszenie o 392.629,00 zł, planowana kwota po zmianie 

wynosi 42.897.398,00 zł,  

- szacowana kwota dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych - zmniejszenie o 6.317,00 zł, planowana kwota po zmianie wynosi 18.459.199,00 zł.  

Przyznane wysokości planowanych dotacji z budżetu państwa na realizację zadań z zakresu 

administracji rządowej, dotacji na realizację zadań własnych oraz innych zadań zleconych odrębnymi 

ustawami, wniosły w porównaniu do projektowanych wysokości poniższe zmiany:  

- Dział 700, rozdział 70005 § 2110 - zwiększenie o 7.313,00 zł, po zmianie 103.565,00 zł 

(wynagrodzenia pracowników realizujących zlecone zadania) - zmiana zostanie uwzględniona  

w planie wydatków Samodzielnego Stanowiska ds. Kadr Starostwa Powiatowego w Czarnkowie;  

- Dział 710, rozdział 71012 § 2110 - zmniejszenie o 3.200,00 zł, po zmianie 149.800,00 zł - zmiana 

zostanie uwzględniona w planie wydatków Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru Starostwa 

Powiatowego w Czarnkowie;  

- Dział 710, rozdział 71015 § 2110 - zwiększenie o 46.800,00 zł - po zmianie 671.800,00 zł - zmiana 

zostanie uwzględniona w planie wydatków Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego  

w Czarnkowie;  

- Dział 750, rozdział 75011 § 2110 - zwiększenie o 12.185,00 zł, po zmianie 189.097,00 zł 

(wynagrodzenia pracowników realizujących zlecone zadania) - zmiana zostanie uwzględniona  

w planie wydatków Samodzielnego Stanowiska ds. Kadr Starostwa Powiatowego w Czarnkowie;  

- Dział 855, rozdział 85510 § 2160 - zmniejszenie o 68.681,00 zł, po zmianie 129.293,00 zł (realizację 

dodatku w wysokości świadczenia wychowawczego wraz z kosztami) - skutkuje zmniejszeniem 

planowanych wydatków: - Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance - o kwotę 687,00 zł, 

- Starostwa Powiatowego w Czarnkowie - dotacje dla Stowarzyszeń prowadzących placówki 

opiekuńczo-wychowawcze - o kwotę 67.994,00 zł, z tego:  

 Stowarzyszenie na Rzecz Dziecka i Rodziny - „Słoneczny Dom” w Krzyżu Wlkp. - 33.997,00 

zł,  

 Stowarzyszenie Pomagajmy Dzieciom w Trzciance - „Przyjazny Dom” w Trzciance - 

33.997,00 zł.  

W związku z uzyskaniem pisma Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.102.2020.3,  

FB-I.3111.51.2020.6, dokonuje się stosownych zmian planu dotacji celowych na 2020 rok.  
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- Dział 852, rozdział 85202 § 2130 - zwiększenie o 58.500,00 zł, środki pochodzą z rezerwy celowej 

budżetu państwa z przeznaczeniem na realizacje bieżących zadań własnych powiatów na 

dofinansowanie działalności bieżącej domów pomocy społecznej, w tym:  

- Dom Pomocy Społecznej w Trzciance - 10.000,00 zł,  

- Dom Pomocy Społecznej w Gębicach - 6.300,00 zł,  

- Zespół Domów Pomocy Społecznej w Wieleniu, prowadzony przez Zgromadzenie Sióstr 

Franciszkanek im. Rodziny Maryi - 35.400,00 zł,  

- Dom Pomocy Społecznej w Wieleniu ul. Chopina 9 - 6.800,00 zł.  

Zmiany po stronie wydatków zostaną wprowadzone zgodnie z decyzją dysponenta. W przypadku 

Zespołu Domów Pomocy Społecznej w Wieleniu, prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr 

Franciszkanek im. Rodziny Maryi, nastąpi odpowiednio zwiększenie planowanej dotacji celowej  

z budżetu powiatu. - Dział 853, rozdział 85395 § 2110 - zwiększenie o 6.930,00 zł, środki pochodzą  

z rezerwy celowej budżetu państwa z przeznaczeniem na realizację zadań wynikających z ustawy  

z dnia 7 września 2007 roku o Karcie Polaka - zmiana zostanie uwzględniona w planie wydatków 

Wydziału Organizacyjno-Ogólnego Starostwa Powiatowego w Czarnkowie.   

Z uwagi na uzyskanie informacji z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej o zaplanowanej 

wysokości środków z Funduszu Pracy na dofinansowanie kosztów wynagrodzeń zasadniczych, oraz 

składek na ubezpieczenia społeczne pracowników 3 Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie, 

wprowadza się stosowne zmiany w planie finansowym. Wobec powyższego podwyższa się  

o 35.400,00 zł ww. dochody powiatu, ostateczna wysokość planowanych środków wynosi 265.300,00 

zł. Ww. środki zostaną uwzględnione w planowanej kwocie na wydatki Powiatowego Urzędu Pracy  

w Czarnkowie.  

Dokonuje się zwiększenia planowanych dochodów, co jednocześnie skutkuje na wysokość wydatków 

następujących jednostek organizacyjnych:  

- Dom Pomocy Społecznej w Wieleniu - zwiększenie o 83.000,00 zł (wzrost odpłatności),- Powiatowy 

Urząd Pracy w Czarnkowie - zwiększenie o 6.500,00 zł.  

 

Wydatki:  

Zmniejszenie części oświatowej subwencji ogólnej dla naszego powiatu powoduje, iż w celu 

zrównoważenia budżetu dokonuje się umniejszenia rezerwy celowej na oświatę (w tym odprawy 

emerytalne) o 392.629,00 zł. Wysokość rezerwy po zmianie wynosi 1.810.503,00 zł.  

W związku z umieszczeniem dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od 

osób fizycznych koryguje się plan wydatków Wydziału Organizacyjno-Ogólnego Starostwa 

Powiatowego w Czarnkowie o 6.317,00 zł.  

Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami w ramach 

działu klasyfikacji budżetowej w następujących jednostkach budżetowych:  

- Starostwo Powiatowe w Czarnkowie,  

- Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie,  

- Zespół Szkół Technicznych w Trzciance,  

- Dom Pomocy Społecznej w Gębicach,  

- Dom Pomocy Społecznej w Wieleniu,  

- Powiatowy Urząd Pracy w Czarnkowie,  

- Młodzieżowy Dom Kultury w Trzciance. 

 

Zarząd Powiatu przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2020 rok – w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 198/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

3) uchwała w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej 

oraz innych zadań zleconych ustawami na 2020. 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w powyższym brzmieniu. Uchwalany plan jest zgodny  

z uchwałą budżetową po zmianach dokonanych uchwałą Nr 198/2020, wynikających z konieczności 

dostosowania planowanych kwot w budżecie powiatu do danych przyjętych w ustawie budżetowej 
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państwa na 2020 rok. Podjęcie przedmiotowej uchwały stanowić będzie wypełnienie postanowień 

ustawy o finansach publicznych. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań 

z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2020 rok.– w obecności  

5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 199/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 

Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

 

1) ustanowienie służebności drogowej do WTZ w Gębicach oraz regulacja stanu prawnego 

drogi nr 1209 w Romanowie Dolnym 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją dotyczącą spotkania, jakie miało miejsce pomiędzy 

przedstawicielami Starostwa Powiatowego w Czarnkowie, Zarządu Dróg Powiatowych oraz 

Nadleśnictwa Sarbia (notatka służbowa ze spotkania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu). Spotkanie dotyczyło trzech kwestii: 

 naruszenia stanu posiadania (droga powiatowa nr 1334P) 

 ustanowienia służebności drogowej na działce 7222/1 obręb ew. Gębice 

 naruszenie stanu posiadania 

Podczas spotkania przedstawiono jego uczestnikom na mapach części drogi powiatowej, która po 

pomiarach geodezyjnych przeprowadzonych przez BULiGL w Gdyni wchodzi w skład działek 

Nadleśnictwa Sarbia. Stwierdzono, że w dalszym przebiegu drogi powiatowej może również 

występować na niektórych odcinkach w/w drogi problem z naruszeniem granic. Na spotkaniu ustalono 

następujące kwestie: 

Przedstawiciel Nadleśnictwa Sarbia obliczy ilość potrzebnych do wznowień znaków granicznych 

biegnących wzdłuż drogi powiatowej, aż do granicy powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego oraz obliczy 

przybliżoną powierzchnię działek leśnych wchodzących w skład drogi powiatowej. Po uzgodnieniu 

ilości w/w znaków do wznowień Nadleśnictwo Sarbia wspólnie z Zarządem Dróg Powiatowych po 

spisaniu porozumienia wznowi w/w znaki, dzieląc koszty w połowie na oba przedmioty. Po 

wznowieniu znaków granicznych na całym odcinku drogi powiatowej 1334P zostanie zainicjowane 

spotkanie ze Starostwem Powiatowym w Czarnkowie w celu omówienia dalszych czynności 

zmierzających do rozwiązania w/w problemu. 

Omówiono propozycję służebności drogowej, zarówno na odcinku od leśniczówki w Gębicach do 

DPS w Gębicach, jak i od drogi powiatowej nr 1341P do Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gębicach, 

celem stworzenia dostępu do drogi publicznej. Przed przystąpieniem do ustanowienia służebności 

drogowej Starostwo Powiatowe i/lub Gmina Czarnków wystąpią do Nadleśnictwa Sarbia z pismem  

o ustanowienie służebności drogowej wraz z podaniem długości i szerokości potrzebnej do przejazdu  

i przechodu przez działkę 7222/1. Ustanawianie służebności drogowej odbywa się na rzecz 

każdoczesnego właściciela danej działki i z jego wniosku. Po przesłaniu pism dotyczących służebności 

Nadleśnictwo Sarbia przygotuje protokół uzgodnień w trybie art. 39a ust. 1 ustawy o lasach. Po 

podpisaniu protokołu przez obie strony sporządzony zostanie operat szacunkowy na zlecenie 

Nadleśnictwa Sarbia i na koszt wnioskodawcy. Po określeniu wartości jednorazowej opłaty z tytułu 

ustanowienia służebności drogowej Nadleśnictwo Sarbia wystąpi z wnioskiem do RDLP w Pile celem 

uzyskania zgodny na w/w służebność. Po jej uzyskaniu będzie możliwość podpisania aktu 

notarialnego ustanawiającego służebność drogową. 

Przekazano informację o toczącej się sprawie w Gminie Czarnków dotyczącej działki o numerze 

7305/16 w Romanowie Dolnym, na którym stwierdzono naniesienia obce, oraz przekazaniu pisma 

Gminy Czarnków do Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego celem rozpoczęcia procedury, 

zmierzającej do wydania decyzji ZRID dla drogi powiatowej nr 1209. Dyrektor ZDP w Czarnkowie 

poinformował o mającym się odbyć w dniu 10 marca br. spotkaniu z projektantem chodnika wzdłuż 

drogi powiatowej 1209 przed blokiem w Romanowie Dolnym. 

Zarząd Powiatu zaakceptował powyższe ustalenia. 
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2) wniosek ZDP w Czarnkowie o przekazanie nieruchomości pod drogami w trwały zarząd  

i podjęcie decyzji w tej sprawie 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie (zał. nr 13)  

o przekazanie w trwały zarząd nieruchomości stanowiących drogi lub pobocza dróg powiatowych, 

położonych na obszarze powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. 

Przedmiotem przekazania są grunty zawarte w księdze wieczystej nr PO2T/00043323/4. 

Działki będące przedmiotem oddania w trwały zarząd nabyte zostały z mocy prawa na własność 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na podstawie decyzji administracyjnych. 

Zgodnie z zapisami ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami, 

nieruchomości mogą być oddawane w trwały zarząd jednostkom organizacyjnym. Zarząd Dróg 

Powiatowych wykonuje zadania własne Powiatu z zakresu zarządzania drogami publicznymi, 

wynikające z przepisów ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. 

Trwały zarząd miałby zostać ustanowiony od dnia 1 maja 2020 r. na czas nieokreślony, na podstawie 

protokołu zdawczo-odbiorczego, którego podpisanie ustala się na dzień 8 maja 2020 r. 

Wobec powyższego Zarząd przystąpił do głosowania w sprawie decyzji w sprawie oddania w trwały 

zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych nieruchomości ujętych we wniosku – w obecności 5 członków 

Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Decyzja nr 2/2020 (znak GN.6844.5.2020.BL) została podjęta i stanowi załącznik nr 

14 do niniejszego protokołu. 

 

3) przekazanie przez gminę Połajewo działek pod drogą powiatową z przeznaczeniem na 

budowę chodnika przy ul. Winiary w Połajewie 

Zarząd przeanalizował wniosek Wójta Gminy Połajewo (zał. nr 15) o przejęcie na rzecz Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego nieruchomości położonych w obrębie wsi Połajewo z przeznaczeniem 

na budowę chodnika przy ul. Winiary w Połajewie – zgodnie z podjętą uchwałą nr XI/99/2020 Rady 

Gminy w Połajewie z dnia 26 marca 2020 r.  

Zarząd przychylił się do wniosku, projekt uchwały w tej sprawie zostanie Radzie Powiatu 

zaproponowany do podjęcia na najbliższej Sesji. 

 

4) prośba Burmistrza Trzcianki o przekazanie na rzecz gminy części działki przy DPS pod 

budowę Środowiskowego Domu Samopomocy 

Zarząd przeanalizował pismo Burmistrza Trzcianki (zał. nr 16), będące nawiązaniem do wcześniejszej 

korespondencji w sprawie przekazania na własność gminy Trzcianka części działki nr 500 położonej 

w Trzciance. 

Burmistrz w swoim piśmie informuje, iż Rada Miejska Trzcianki wyraziła zgodę na utworzenie 

ośrodka wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi, tj. Środowiskowy Dom Samopomocy. 

Opracowano koncepcję i program funkcjonalno-użytkowy obiektu. ŚDS zlokalizowany został na 

zapleczu Domu Pomocy Społecznej w Trzciance. W budżecie gminy zaplanowano wydatek na 

opracowanie jeszcze w bieżącym roku dokumentacji technicznej. Do realizacji inwestycji gmina 

zamierza przystąpić w przyszłym roku, po otrzymaniu dotacji ze środków Wojewody 

Wielkopolskiego. Na obszarze, na którym ma być posadowiony obiekt obowiązuje miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego. 

W związku z powyższym Burmistrz Trzcianki w swym piśmie zwraca się z prośbą o podjęcie działań 

zmierzających do przekazania części działki nr 500 na rzecz gminy Trzcianka. Proponowany projekt 

podziału działki załączony został do pisma. Zgodnie z ustaleniami mpzp obsługa komunikacyjna ŚDS 

mogłaby odbywać się drogą oznaczoną na rysunku planu. Tak miałoby być docelowo. Obecnie, biorąc 

pod uwagę koszty budowy drogi, takie rozwiązanie nie jest możliwe. W związku z tym Burmistrz 

wnioskuje do Zarządu o ustanowienie służebności dojścia i dojazdu przez część działki nr 500 

pozostającej po podziale w trwałym zarządzie DPS, na rzecz gminy Trzcianka. 

Zarząd Powiatu zapoznał się także z opinią Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Trzciance  

w przedmiotowej sprawie (zał. nr 17). Dyrektor popiera ideę utworzenia Środowiskowego Domu 

Samopomocy, a wspomniana część działki nr 500 będąca w trwałym zarządzie DPS w Trzciance nie 

jest w żaden sposób wykorzystywania w działalności placówki. Zgłasza jednak zastrzeżenia co do 

kilku kwestii. Zdaniem Dyrektora lokalizacja inwestycji wymaga przeprowadzenia profesjonalnego 
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badania geotechnicznego gruntu ze względu na usytuowanie projektowanego obiektu poniżej poziomu 

drogi dojazdowej i znaczny stopień skomplikowania warunków gruntowych. Wątpliwości Dyrektora 

budzi jakość podłoża, poziom wód gruntowych oraz stateczność gruntów naturalnych i nasypowych. 

Badanie geotechniczne podłoża gruntowego powinno dać odpowiedź między innymi na pytanie, czy 

ewentualne odwodnienie nie stworzy zagrożenia dla stabilności budynków już istniejących. 

Dotychczasowe doświadczenia i obserwacje wskazują, że wraz z obniżeniem poziomu wód 

gruntowych na przedmiotowej działce, powstałe liczne pęknięcia ścian w budynku głównym  

i administracji. Zdaniem dyrektora, nieuwzględnienie powyższych uwag przez inwestora, może 

doprowadzić do utraty stabilności konstrukcji obiektów położonych powyżej poziomu inwestycji.  

W kwestii propozycji korzystania z istniejącego ciągu komunikacyjnego DPS Dyrektor podkreśla, że 

wskazana droga wewnętrzna nie jest przystosowana do natężonego ruchu oraz nie jest przeznaczona 

dla pojazdów o znacznej masie. Oprócz małej wytrzymałości drogi, należy jeszcze wziąć pod uwagę 

pogarszający się jej stan techniczny. Dyrektor podkreśla, że przy planowaniu inwestycji w zakresie 

dojazdu do budowy powinno się także uwzględnić fakt, że realizacja odbywać się będzie  

w sąsiedztwie czynnego obiektu i znacznego ruchu pieszego osób o ograniczonej sprawności psycho-

fizycznej. Zdaniem Dyrektora należy dążyć do maksymalnego rozdzielenie ruchu pojazdów i maszyn 

od ruchu pieszego. Dyrektor wskazuje ponadto, że część działki nr 500 jest terenem nieuzbrojonym,  

a inwestor nie przedstawił koncepcji, którędy będzie przebiegało przyłączenie obiektu do sieci 

wodociągowej, kanalizacyjnej, energetycznej, centralnego ogrzewania itd. 

Zarząd Powiatu, zapoznawszy się z materiałem w tej sprawie, rekomenduje inicjatywę gminy 

Trzcianka, uznając jednocześnie za zasadne zastrzeżenia Dyrektora DPS w Trzciance. Koniecznym 

jest dalsze przeanalizowanie tematu, wobec czego Zarząd wróci do tej kwestii niebawem. 

 

5) zapytanie ENEA o wysokość opłaty z tytułu ustanowienia służebności przesyłu na działce  

w Gębicach 

Zarząd zapoznał się zapytaniem Enea Operator Sp. z o. o. (zał. nr 18) dotyczącym operatu 

szacunkowego wskazującego na kwotę wynagrodzenia z tytułu służebności przesyłu w Gębicach. 

Enea wskazuje, iż operat szacunkowy nie pokrywa się z kwotą wskazaną w projekcie umowy, gdzie 

wskazana została kwota wyższa.  

Zarząd postanowił podtrzymać wcześniejsze ustalenia, które znane były stronom na etapie tworzenia 

projektu umowy. 

 

6) prośba Stowarzyszenia Baza PCT o przekazanie wraku jachtu i opinia dyrektora MDK w tej 

sprawie 

Zarząd przeanalizował prośbę Stowarzyszenie Baza PCT (zał. nr 19)  o przekazanie wraku jachtu 

Kormoran, który w roku 2016 zaginął z terenu ówczesnego Harcerskiego Ośrodka Wodnego 

(dzisiejsza Trzcianecka Przystań Żeglarska).  

Jacht stanowił wówczas majątek trwały Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance, a w związku  

z niewykryciem sprawcy przestępstwa, dochodzenie prowadzone przez Komisariat Policji w Trzciance 

zostało umorzone. Na tej podstawie oraz na podstawie Uchwały nr 322/2016 z dnia 8 grudnia 2016 

roku Zarząd Powiatu wyraził zgodę na likwidację księgową jachtu. 

Stowarzyszenie Baza PCT przypadkowo, wraz z wędkarzami na jeziorze Sarcz, przy użyciu 

echosondy odnalazła wrak jachtu. Przy współpracy z trzcianeckimi służbami ratowniczymi wrak 

wydobyto na powierzchnię. 

Po odnalezieniu wraku „Kormorana” Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance, przyjął go 

na stan majątku, jednakże sekcja żeglarska, która dysponowała wiedzą i umiejętnościami obsługi 

jachtu już nie istnieje.  

Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance na ręce Zarządu skierował pismo (zał. nr 20)  

z prośbą o wyrażenie zgody na sprzedaż jachtu poprzez przeprowadzenie otwartego przetargu,  

a dopiero w razie niemożności tego działania w wyniku braku chętnych – nieodpłatne przekazanie 

stowarzyszeniu, które zadeklarowało chęć przejęcia jachtu. Dyrektor MDK wskazuje, iż jacht 

wyceniono zgodnie z wartością wskazaną w postanowieniu o umorzeniu dochodzenia na kwotę 

5.500,00 zł.  Dyrektor nadmienia jednak, iż nie dokonano profesjonalnej wyceny przez rzeczoznawcę, 

a jedynie na podstawie rozmów z osobami zainteresowanymi przejęciem łodzi ustalono, iż rzeczywista 

jej wartość jest znacznie niższa przez brak takielunku i olinowania, uszkodzenie materiału, z którego 

wykonany jest kadłub oraz wiele innych pomniejszych braków. Niemniej jednak, zdaniem Dyrektora 
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MDK-u, w obecnej trudnej sytuacji finansowej placówki sprzedaż jachtu mogłaby zasilić budżet  

w dodatkowe środki. 

Zarząd przeanalizował argumenty zarówno Stowarzyszenia Baza PCT, jak i Dyrektora MDK  

w Trzciance, będzie prowadził rozmowy w powyższej sprawie i do tematu powróci. 

 

7) wnioski o obniżenie lub umorzenie czynszu z opłatami za wynajem pomieszczeń 

WODR w Czarnkowie, w związku z panującą epidemią, zwrócił się z prośbą (zał. nr 21) o obniżenie 

czynszu wraz z opłatami o 50% za miesiąc kwiecień oraz maj 2020 r. z powodu pogorszenia się 

sytuacji finansowej spowodowanej w/w pandemią. 

Zarząd postanowił przychylić się do prośby dotyczącej obniżenia kosztów z tytułu opłat za zużycie 

wody i ścieków oraz za sprzątanie o 50% za miesiąc kwiecień i maj 2020 r. 

 

Z kolei Dyrekcja Zespołu szkół im. Henryka Sienkiewicza w Trzciance poinformowała (pismo 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu), że w związku z epidemią koronawirusa  

i zawieszeniem funkcjonowania szkoły, do Dyrekcji wpłynęły dwa pisma – z firmy Fresh Box oraz  

z Uniwersytetu Trzeciego Wieku – z prośbą o umorzenie czynszu za wynajem powierzchni do czasu 

odwołania stanu epidemii i ponownego otwarcia szkoły. Dyrekcja szkoły przychyla się do złożonych 

wniosków i zwraca się z prośbą do Zarządu o akceptację decyzji w sprawie umorzenia opłat za 

wynajem powierzchni. 

Zarząd po przeanalizowaniu powyższej kwestii postanowił przychylić się do prośby o umorzenie 

czynszu w okresie od połowy marca do końca czerwca. 

 

Ad.4 

Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

 

1) dostępność cyfrowa oraz wynikające z tego obowiązki i koszty 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją dotyczącą zagadnienia dostępności cyfrowej, a konkretnie  

z wynikającymi z jej tytułu obowiązkami i kosztami. Informacje przedstawiła Naczelnik Zdrowia  

i Współpracy Społecznej. 

Do tej pory (od 30 maja 2010 roku) w polskim prawie obowiązywały przepisy nakładające na 

instytucje administracji publicznej, obowiązek stosowania istniejących serwisów internetowych do 

potrzeb osób niepełnosprawnych. Ten obowiązek Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki spełnia. 

Z chwilą wejścia w życie ustawy z dnia 4 kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych 

i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych (ustawa obowiązuje od 23 maja 2019 r.) ponownie 

zmieniły się kryteria dostępności serwisów internetowych: 

1. rozszerzono katalog podmiotów zobligowanych do zapewnienie dostępności cyfrowej stron 

internetowych, 

2. wprowadzono obowiązkową publikację i coroczna aktualizację deklaracji dostępności, 

3. zakres dostępności cyfrowej poszerzono do wymogów WCAG 2.1, 

4. określono kompetencje ministra ds. informatyzacji w zakresie monitoringu i nadzoru, 

5. wprowadzono tryb wnioskowo-skargowy w sprawach dostępności, 

6. wprowadzono sankcje w formie administracyjnych kar pieniężnych. 

 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej przedłożyła członkom Zarządu szczegółową 

informację dotyczącą każdego z powyższych kryteriów przekładając je na realia stron internetowych 

prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. Omówiła Także kwestię wzrostu kosztów, 

związanych z rocznym utrzymaniem serwisów po wprowadzeniu nowych kryteriów. 

Zarząd przyjął powyższą informację. 

 

2) informacja o realizacji przez apteki rozkładu godzin pracy ustalonego przez Radę Powiatu  

i stanowisko Wojewódzkiego Inspektora farmaceutycznego w tej sprawie 

Zarząd zapoznał się z informacją dotyczącą realizacji przez apteki rozkładu godzin pracy ustalonego 

przez Radę Powiatu, z której wynika, iż uchwała Nr XIV/98/2019 Rady Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego z dnia 3 grudnia 2019 r. nadal nie jest realizowana przez część aptek z terenu powiatu. 

 

W tej sprawie Starosta Czarnkowsko-Trzcianecki w dniu 06.04.2020 r. skierował pismo do 

Wielkopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Farmaceutycznego, dotyczące uchylania się przez 
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wskazane apteki od obowiązku pełnienia dyżurów nocnych, będące jednocześnie prośbą o podjęcie 

działań mających na celu zmobilizowanie protestujących aptek do przestrzegania i pełnienia dyżurów 

nocnych, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa lokalnego. 

Wielkopolski Wojewódzki Inspektor Farmaceutyczny w odpowiedzi wystosował stanowisko w tej 

sprawie (zał. nr 23), w którym informuje, iż wojewódzki inspektor farmaceutyczny może cofnąć 

zezwolenie, jeżeli apteka nie zaspokaja w sposób uporczywy potrzeb ludności w zakresie wydawania 

produktów leczniczych, jednak (powołując się na stanowisko Ministerstwa Zdrowia) przepis ten nie 

może być stosowany wprost w przypadkach nierespektowania przez przedsiębiorców prowadzących 

apteki ogólnodostępne uchwał rad powiatów ustalających rozkład czasu pracy tych aptek. Inspektor 

nadmienia, że o braku zapewnienia dostępności pacjentów do produktów leczniczych przez określoną 

aptekę można mówić jedynie w szerszym wymiarze, gdyby apteka ta nie zaspokajała potrzeb 

pacjentów w sposób nagminny i powtarzalny. Dodatkowo Inspektor wskazuje, iż ważnym jest, aby 

problem dotyczył zaopatrzenia w produkty lecznicze ratujące życie i zdrowie.  W odniesieniu do 

kwestii wypełniania przez apteki dyspozycji normy zawartej w art. 94 ustawy z dnia 6 września 2001 

r. Prawo farmaceutyczne, Inspektor wskazuje, że adresatem omawianej normy jest w istocie organ 

samorządu powiatu w postaci rady powiatu, która winna ten rozkład ustalić w taki sposób, aby był on 

dostosowany do lokalnych potrzeb. Wobec tego Wielkopolski Wojewódzki Inspektor Farmaceutyczny 

stoi na stanowisku, że z uwagi na powierzenie kompetencji w zakresie normowania pracy aptek 

ogólnodostępnych organom powiatu, również egzekwowanie prawa stanowionego przez te organy 

winno znajdować się w zakresie zadań realizowanych przez te organy, co pomogłoby wykonać zapis 

przedmiotowej uchwały Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

 

Zarząd po zapoznaniu się z powyższą informacją stoi na stanowisku, iż opinia Wielkopolskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Farmaceutycznego, oparta na stwierdzeniu, że egzekwowanie prawa 

stanowiącego przez organy powiatu winno znajdować się w zakresie zadań realizowanych przez te 

organy, nie znajduje podstaw prawnych w obowiązujących przepisach. Żaden przepis prawa nie 

upoważnia organów powiatu do egzekwowania przepisów prawa miejscowego ustalających rozkład 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych, w związku z tym działania podjęte przez powiat w tym zakresie 

stanowiłyby przekroczenie kompetencji ustawowych.  

W związku z powyższym do Wielkopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Farmaceutycznego 

skierowane zostanie pismo, zawierające powyższe stanowisko Zarządu Powiatu. 

 

3) informacja o ilości aneksów do umów na realizację zadań powiatu przez organizacje 

pozarządowe w związku z epidemią oraz wniosek Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków 

Koło w Czarnkowie w tej sprawie 

Zarząd przeanalizował informację o ilości aneksów do umów na realizację zadań powiatu przez 

organizacje pozarządowe w związku z epidemią i koniecznością rezygnacji z niektórych zadań – wg 

stanu  na dzień 28.04.2020 r. Informacja stanowi  załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Następnie Zarząd przeanalizował wniosek Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków Koło w Czarnkowie 

(zał. nr 25) o aktualizację oferty na realizację zadania publicznego w oparciu o aktualizację 

harmonogramu zadań. Wynika to z faktu braku możliwości zorganizowania jednego z działań  

– z uwagi na zaistniałą sytuację epidemiczną w Polsce. 

Zarząd przychylił się do prośby. W związku z aktualizacją oferty, zmniejszona zostanie odpowiednio 

kwota dotacji na realizację zadania publicznego. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia ulicy Krętej w Trzciance do 

kategorii dróg gminnych 
W dniu 06.04.2020 r. do Zarządu Powiatu wpłynęło pismo Burmistrza Miasta Trzcianka, dotyczące 

opinii związanej z zaliczeniem do dróg gminnych ulicy Krętej w m. Trzcianka. 

Zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (j.t. Dz. U. z 2020 r. poz. 

470) zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy po zaciągnięciu 

opinii właściwego zarządu powiatu. 

Wydział Komunikacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie przekazał w/w pismo do Zarządu Dróg 

Powiatowych w celu zasięgnięcia opinii co do możliwości zaliczenia do dróg gminnych 

wyszczególnionej w piśmie drogi. W odpowiedzi Zarząd Dróg Powiatowych poinformował, że nie 

widzi przeszkód do zaliczenia do dróg gminnych wyszczególnionej w piśmie drogi. 
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Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały  w sprawie zaopiniowania 

propozycji zaliczenia ulicy Krętej w m. Trzcianka do kategorii dróg gminnych – w obecności  

5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 200/2020 została podjęta i stanowi  załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu. 

Zarząd przyjął następujące protokoły: Nr 63/2020 z dnia 13.03.2020 r., Nr 64/2020 z dnia 26.03.2020 

r., Nr 65/2020 z dnia 09.04.2020 r. 

 

 

Sprawy różne 
W sprawach różnych dyskutowano o bieżących problemach i zagadnieniach dotyczących powiatu. 

Poruszono kwestię obniżenia subwencji oświatowej, Starosta zobligował Naczelnika Wydziału 

Edukacji do przesłania członkom Zarządu pisma w tej sprawie. Rozmawiano o postępach prac przy 

budowie hali sportowo-widowiskowej przy LO w Czarnkowie. Poruszono temat wyników 

finansowych za rok 2019 szpitali powiatowych. Dyskutowano o aktualnej sytuacji w powiecie 

związanej z epidemią COVID-19. 

 

 

 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 30 kwietnia 2020 r. zakończono.  

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 

 

                                  Podpisy członków Zarządu: 

 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                     

Sławomir Kryger  …………………...... 

Włodzimierz Ignasiński ......................... 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ………………………........... 

 


